Islands District Council Agenda for the 6th Meeting in 2021 to be held on Monday, 13 December 2021 at 10:30 am in the Islands District Council Conference Room on 14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

離島區議會 2021 年第六次會議議程

日期: 2021年12月13日(星期一)

時間: 上午10時30分

地點: 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 25 October 2021 通過 2021 年 10 月 25 日的會議紀錄

2. Tung Chung New Town Extension - Site Formation and Infrastructure Works - Remaining Works
(Paper IDC 93/2021)
東涌新市鎮擴展 - 工地平整及基礎設施工程 - 餘下工程

東浦新巾鎮擴展 - 土地平整及基礎設施上程 - 餘卜上程 (文件 IDC 93/2021 號)

3. Question on the Lantau North (Extension) Country Park (Paper IDC 94/2021) 有關北大嶼郊野公園(擴建部分)的提問 (文件 IDC 94/2021 號)

4. Question on the Government's exercising of its public power to purchase private wetlands and derelict agricultural land in Lantau South for conservation purposes with a view to fulfiling the conservation commitment to Lantau South made in the Policy Address and the Sustainable Lantau Blueprint

(Paper IDC 95/2021)

有關建議政府運用公權力購買大嶼南私人濕地與荒廢農地作保育用途,履行《施政報告》及《可持續大嶼藍圖》關於大嶼南保育承諾的提問

(文件 IDC 95/2021 號)

5. Question on the resumption of admission of the public to meetings (Paper IDC 96/2021)

有關恢復公眾旁聽會議事宜的提問 (文件 IDC 96/2021號)

6. Motion on the change of meeting time of the Islands District Council and its Committees

(Paper IDC 97/2021)

有關離島區議會及轄下各委員會會議時間改動的動議 (文件 IDC 97/2021號)

7. Report on the Work of the Islands District Management Committee (November 2021)

(Paper IDC 98/2021)

離島區管理委員會工作報告(2021年11月) (文件 IDC 98/2021號)

8. Reports on the Work of the IDC Committees / Working Group (Papers IDC 99-103/2021) 離島區議會轄下各委員會 / 工作小組的工作報告

羅島區議曾轄下各委員曾 / 工作小組的工作報(文件 IDC 99-103/2021號)

- 9. Election of Chairmen and Vice-Chairmen of Committees (2022-2023) 選舉委員會主席及副主席 (2022-2023)
- 10. Date of Next Meeting 下次會議日期